
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren
Indenrigs- og sundhedsministeren
Social- og boligministeren

Dato: 17. april 2023

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Samrådsspørgsmål J
Hvad er regeringens holdning til, at mange børn og unge diagnosticeret med ADHD 
ikke tilbydes den fagligt set bedste behandling og hjælp, fordi medicin bliver førstevalget 
fremfor pædagogiske og psykologiske tiltag til barnet og familien, hvilket bl.a. ses ved 
eksplosionen i antallet af børn og unge der får ADHD-medicin? Der henvises til artiklen 
”ADHD-medicin til børn eksploderer: De officielle retningslinjer står i skærende kontrast til 
virkeligheden, advarer læger” bragt i Politiken den 13. april 2023.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Charlotte Broman Mølbæk (SF) og Mette Thiesen 
(DF).

På udvalgets vegne
Karina Adsbøl
formand
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